

## REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE D. 6.6.2018

Venlig hilsen

**Lisbeth Schou**  
**Formand**

<b>Dagsorden</b>	<b>Beslutninger</b>
<b>Deltagere:</b>	Finn, Mårten, Klaus, Vivi, Lene, Silvette, Lone, Leif, Lisbeth og Tina
<b>Ordstyrer:</b>	Mårten
<b>Afbud:</b>	Kasper, Torben, Hanne.
<b>Ref.:</b>	Annette

<b>1. Bemærkninger til referat og beslutninger fra sidste møde den 3.5.2018</b>	Ingen bemærkninger - godkendt.
<b>2. Beslutningspunkter</b>	2.A - 2.H
<b>2.A. Generalforsamling 2018 Tirsdag den 4. september i Hollænderhaven</b>	<p>Den mundtlige beretning vedtaget, at den fremlægges af både Lisbeth og Tina. Kom med input:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• OK 2108</li> <li>• Bosteder</li> <li>• Socialpædagog i Ældresektor</li> <li>• Socialpædagog i Fremtiden – faglighed og arbejdsmiljø</li> <li>• Familieplejer</li> <li>• Medlemsundersøgelsen</li> <li>• Samarbejdet i Litauen</li> <li>• Projekt Medlemskontakt</li> <li>• Kommunal- og Regionsvalg</li> </ul> <p>Før generalforsamling er der aftalt stand fra:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• PKA med fokus på årets valg af delegerede til PKA</li> <li>• International Børne Solidaritet</li> </ul>

<p><b>Fortsat 2.A. Generalforsamling 2018</b></p> <p><b>Der bookes ekstra lokale til afvikling af A-kassen GF</b></p>	<p>Der afholdes temamøde for TR om emner;</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Medlemsundersøgelsen og opfølgning i plenum/gruppearbejde på Image, Forventninger, Medlemstilbud, Rådgivning, Interessevaretagelse og Udbytte.</li> <li>• E -learnings forløb på Persondataforordning. Det er et krav, at alle SL Tillidsvalgte skal gennemgå.</li> </ul> <p>Programmet om eftermiddagen er følgende aftalt:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 15:00-15.30 Indskrivning til SL Storstrøm A-kassen GF</li> <li>• 15:30-16:30 SL Storstrøm A-kassen Generalforsamling</li> <li>• 15:30-16:30 Indskrivning til SL Storstrøm Faglige GF</li> </ul> <p>Mandag den 27. august 2018 er frist for indstillinger til <b>Fonden til støtte for den gode arbejdsplads.</b></p> <p>Silvette kontakter et SL medlem om at spille guitar til 3 sange; "Traditionel, kendt og ny sang".</p> <p>Der udarbejdes fly ´ers med de gode historier, der kan omdeles ved generalforsamlingen.</p> <p>Det blev aftalt på sidste møde d. 3.5.2018, at anvende <b>Kahoot!</b> Der er pt. ikke modtaget oplæg om Kahoot i kategori af hvilke spørgsmål og svar muligheder. Såfremt det kommer, må det vurderes, om det er muligt at afvikle indenfor ca. 10-15 min.</p>
<p><b>2.B. Medlemsundersøgelsen</b></p>	<p><b><u>Medlemstilbud</u></b></p> <p>Gruppen har mødtes og tilbagemelding er forslag om tema punkt til Kredsbestyrelsens næste møde onsdag den 30. august om formiddagen med Runa Larsen, Kommunikationsmedarbejder, SLC.</p> <p>Dette på baggrund af, at det har været et tilbagevendende punkt ved de forskellige gruppers tilbagemeldinger af, at der er fokus på synlighed og kommunikation. Runa kan give oplæg, som vi kan bruge til vores medie/kommunikations strategi.</p> <p><b><u>Alle grupper: Image, Forventninger, Medlemstilbud, Interessevaretagelse, Rådgivning og Udbytte</u></b></p> <p>At alle 6 grupper skal lave et lille samlet skrift, der fremsendes til en opsamling på Kredskontoret.</p>
<p><b>2.C. Kredsbestyrelsen som hjælp på Kredskontoret ved personaledag og lignede...</b></p>	<p>Mårten havde undersøgt sagen på baggrund af erfaringer fra andre kredse og det blev aftalt:</p> <p>Såfremt der er behov for pasning af telefon, fremsender Kredskontoret E-mail til alle Kredsbestyrelsesmedlemmer.</p> <p>Kredsbestyrelsens medlemmer kan byde ind, hvis man ønsker at passe telefon. Opgaven består kun i at tage imod telefonbesked og INGEN RÅDIVNING.</p> <p>Storstrøm Kredskontoret kan om behov printe Outlook kalender ud til gennemsyn ved evt. telefon pasning.</p>

<p><b>Fortsat 2.C. Kredsbestyrelsen som hjælp på Kredskontoret ved personaledag og lokale til rådighed for Tillidsvalgte</b></p>	<p>Såfremt nogle har behov for at låne lokale er dette også muligt, book lokalet i god tid forinden via Kredskontoret.</p>
<p><b>2.D. Medlemsmødet med Dorthe Birkmose d. 19. juni</b></p>	<p>I dag er der tilmeldt 80 SL medlemmer. Allerede nu er antallet så dejlig højt, at der ikke er behov for overvejelser om andre end SL medlemmer skal deltage i dette arrangement.</p>
<p><b>2.E. Status på Socialpædagogerne i Fremtiden</b></p> <p><b><u>Der afholdes Konference Mandag den 24.9.2018</u></b></p> <p><b><u>Senere i år afholdes et temamøde om Neuropædagogik</u></b></p>	<p>Konferencen vil veksle i mellem oplæg og workshops: <b>Medlemsinddragelse, Arbejdsmiljø, Arrangementer – Aktiviteter og Politisk indflydelse.</b></p> <p>Dagen afsluttes med et muntret foredrag.</p> <p><b><u>Punkt til næste møde den 30.8.2018.</u></b> Økonomi og rammebudget for dette og resten af årets arrangementer afdækkes.</p> <p>Da projektet stopper den 31.12.2018 forventes dette temamøde at være i oktober/november.</p>
<p><b>2.F. Årshjul</b></p>	<p>Gruppen har afholdt møde den 25. maj 2018 og der er udfærdiget en model med både årshjul/skema.</p> <p>Stor ros til resultatet og forslaget til årshjul blev drøftet og det giver god og nok bedst mening med skemaoversigten.</p> <p>Der blev aftalt, at der er et løbende fast orienteringsbilag og husk kom med input.</p>
<p><b>2.G. Økonomi</b></p> <p><b>Med henvisning til opfølgning fra Kredsbestyrelsesmødet af den 13.10.2017. Punkt 2.e. Økonomi afsnit 2, 3 og 4:</b></p>	<p>Kredsbestyrelsen tilsluttede sig FU's anbefalinger til budget reguleringerne.</p> <p>Forretningsudvalget anbefaler at flytte penge på følgende konti;</p> <p><u>2.e. afsnit 2</u></p> <p>For at få et mere retvisende regnskab anbefaler FU at: Aktivitet 21101 110.000 kr. flyttes ned til 21301 hvor Kredskontoret fremadrettet vil kontere udgifter på faglige sager. Det er typisk konsulenternes kørsel.</p> <p><u>2.e. afsnit 3</u></p> <p>FU anbefaler at: der flyttes 270.000 kr. fra 22501 TR opgaver generelt til 22531 TR møder. Det er mere retvisende, da TR generelt mere er tænkt som særlige poster som TR jakker og lign.</p> <p><u>2.e. afsnit 4</u></p> <p>FU anbefaler at: Flytte 25.000 kr. fra aktivitet 21601 arbejdspladsforhold generelt + 15.000 kr. fra aktivitet 24999 socialfagligt område + 10.000 kr. fra aktivitet 25999 kommunikation og medlemsorganisering i alt 50.000 kr. De 3 poster samles på aktivitet 25601 medlemsorganisering. Dette for at undgå flere mindre poster, der i indhold kan ligne hinanden og er svære at styre efter økonomisk.</p>

<p><b>Fortsat 2.G. Økonomi</b> <b>Bilag nr. 1</b> Regnskabstal fra 1.1. – 24.5.</p> <p><b>Bilag nr. 2.</b> Regnskabstal fra 1.1. – 31.3.</p> <p><b>Bilag nr. 3. SL medlemsantal</b></p>	<p>Lisbeth og Tina gennemgik regnskabsbilag og det første kvartal i 2018 blev også gennemgået på sidste møde den 3.5.2018.</p> <p>Opfordring husk; - at fremsende refusion ind løbende til kredskontoret.</p> <p>Medlemsliste pr. d. 30.5.2018.</p>
<p><b>2.H. Hovedbestyrelsesmøde i dagene 11-12.6.2018</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Pkt. 5.2.B. Kredsbestyrelsen var mere stemt for midler tilført til kredsene, så der kunne præciseres lokale indsatser og gerne med bistand fra SLC og erfaringsudveksling med andre kredse.</li> <li>• Pkt. 5.5. Kredsbestyrelsen tilsluttede sig nyt politikpapier, hvor FTR var skrevet ind. Dog med den forventning, at der på baggrund af konferencen i 2019 kunne komme nye ideer, der skulle skrives ind samt ideer til efteruddannelse.</li> </ul>
<p><b>3. Lukket møde</b></p>	<p>Ingenting til lukket møde</p>
<p><b>4. Orienteringspunkter</b></p>	<p>4.A. - 4.B.</p>
<p><b>4.A. Orientering fra Kredsbestyrelsen</b></p>	<p>Mårten orienterede om, at det nu er muligt at få ERASMUS stipendium, når man er studerende i Litauen. Der er undersøgt forskellige muligheder for studie kollegie. Hertil fundet en specialbørnehave som egnet praktiksted. Når Jan Vium er færdig med skriv om Litauen, skal kredsbestyrelsen revurdere sine aktiviteter i Litauen.</p> <p>Kredsbestyrelsen drøfter 2 forslag til kongressen.</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Forslag om at OK forhandlinger på den ene eller anden måde skal indgå i Kongres. Det anbefales, at Jan Vium fra Vedtægtsudvalget kontakts for sparring.</li> <li>2. Det andet punkt er omkring grænseaftalen PFF afskaffes og her er stor opbakning og mandat fra SL Storstrøm.</li> </ol>
<p><b>4.B. Orientering fra Kredskontoret</b></p>	<p>OK2018 her blev gennemgået opgørelse af resultatet af urafstemningen og drøftelse omkring, hvorfor familieplejere ikke skulle stemme ved urafstemning.</p>
<p><b>5. Næste Kredsbestyrelsesmøde den 30. august 2018 kl. 9-15:30</b> <u>Overført punkter fra mødet i dag til næste møde d. 30.8.2018:</u></p> <p><u>Overført punk 2.F. fra 3.5.2018 til efter sommerferien...</u></p>	<p>Ordstyrer på næste møde er: Mårten</p> <p><b>2.A. Den mundtlige beretning til Socialpædagogerne kreds Storstrøm Generalforsamling - Husk indsende input.</b></p> <p><b>2.B. Temapunkt om formiddagen med Runa Larsen</b></p> <p><b>2.F. Årshjul vedhæftes som orienteringsbilag</b></p> <p><b>2.E. Socialpædagogerne i Fremtiden.</b> Økonomi og rammebudget for dette og resten af årets arrangementer i forhold til rest midler i puljen.</p> <p><b>2.F. Jakker til tillidsvalgte eller...</b> Afventer fortsat en afklaring.</p>
<p><b>6. Eventuelt</b></p>	<p>Husk næste gang en hurtig runde før møde start.</p> <p>Alle ønskes en rigtig god og dejlig sommerferie.</p>
<p><b>7. Referat af dagens møde</b></p>	<p>Udfærdiget den 18. juni.</p>